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PROTOKÓŁ NR 9/2018 
z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 16.10.2018 r.  

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 protokołu). 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 
2. Podsumowanie prac komisji w VII kadencji Rady Miejskiej, 
3. Opiniowanie projektów uchwał.  
4. Sprawy bieżące. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr 8/2018 z posiedzenia komisji w dniu 19.09.2018 r.  

 
Przewodnicząca komisji Barbara Panek-Bryła otworzyła posiedzenie Komisji Społecznej. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba obecnych na sali radnych pozwala 
na prawomocne obradowanie oraz podejmowanie wniosków. Przewodnicząca przywitała wszystkich, 
którzy przybyli na posiedzenie komisji oraz zapytała radnych o ewentualne uwagi do porządku 
posiedzenia.  
 
Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 1 
 
Temat współpracy z organizacjami pozarządowymi przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna 
Mokry. 
 
Radny Marcin Nyga zapytał na jakiej podstawie założono 500 tys. zł na współpracę z organizacjami 
pozarządowymi w przyszłym roku.  
 
Inspektor ds. Społecznych odpowiedziała, że jest to wartość planowana. Są to środki brane pod uwagę, 
które są przeznaczane na współpracę. Poinformowała, że nie jest planowane zmniejszenie dotacji dla 
organizacji pozarządowych. Powiedziała, że są dwie nowe organizacje sportowe, które ubiegają się 
o dotację, stąd wzrost dotacji. 
 
Radny Marcin Nyga pozytywnie ocenił zaplanowany progres w wydatkach na działalność NGO 
w Bieruniu oraz uargumentował swoje zdanie.  
 
Przewodnicząca komisji zapytała, czy organizacje pozarządowe w ciągu roku otrzymują jakieś 
wsparcie, czy mają tylko tydzień, w trakcie konsultacji, na zgłaszanie swoich propozycji.  
 
Inspektor ds. Społecznych poinformowała, że organizacje mogą składać oferty współpracy z własnej 
inicjatywy. Jest możliwość uzyskania dofinansowania w miarę możliwości budżetowych i celowości 
zaproponowanego działania.  
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Stanowisko 1 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje współpracę z organizacjami pozarządowymi. 
 

za – 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko. 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
 
Ad 2 
 
Temat dot. podsumowania pracy komisji w VII kadencji Rady Miejskiej przedstawił Burmistrz Miasta 
Krystian Grzesica w formie prezentacji multimedialnej. Przewodnicząca Komisji Społecznej Barbara 
Panek-Bryła podsumowała działalność komisji w latach 2014-2018.  
 

 
Ad 3 
 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami uprawnionymi na 2019 rok. 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. społecznych Anna Mokry. 
 

Opinia 1 
Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami uprawnionymi na 2019 rok. 
 

za – 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
 
Ad 4 
 
Przewodnicząca komisji podziękowała za przekazanie materiału dot. dodatków do wychowawstwa dla 
nauczycieli szkół. Powiedziała, że tym tematem powinna zająć się przyszła rada. 
 
 
Ad 5 
 
Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie protokół nr 8/2018 z posiedzenia komisji, które 
odbyło się w dniu 19.10.2018 r.: 
 

za –  10 głosów  przeciw –  0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
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Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
  
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:          
Magdalena Kuźbińska   

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej 

 
 

 
          dr Barbara Panek-Bryła 


